
LOVE FOCUS



LOVE FOCUS rückt Ihr Lieblingsbild oder Souvenir ins richtige Licht oder verleiht dem Raum 
besondere Akzente. Ob Tisch, Regal oder Boden – LOVE FOCUS wirft ein präzises, kraftvolles 
Licht auf Oberflächen, Bilder und architektonische Details. Mit einer einfachen Drehung des 
Reflektors, kann das Licht stärker, oder weniger stark fokussiert werden. Mit der integrierten 
warmDIM-Funktion wird die Lichtfarbe des Spots beim Dimmen automatisch wärmer.

Have LOVE FOCUS light up your favourite artwork, illuminate a travel trinket from far away, or 
simply accent your space with a beautiful spotlight. For a table, shelf, or floor space, LOVE FOCUS 
casts a precise, powerful light on surfaces, pictures, or personal treasures. Set in its own nest, the 
luminaire is highly flexible. The light beam has an adjustable angle and can be expanded or 
focused with a simple turn of the reflector head. Integrated warmDIM technology automatically 
adjusts colour temperature according to brightness.

Material | material metal, PC-glass

Dimmung | dimming dimmer integrated

Eingangsspannung | rated voltage 220 – 240 V

LED Farbtemperatur | LED colour temperature 2.700 K

Leuchtenlichtstrom | luminaire luminous flux 700 lm

Farbwiedergabeindex | Colour Rendering Index  CRI > 90

Leistungsaufnahme (max.) | power consumption (max.) 9 W

Energieeffizienz | energy efficiency A – A ++

Design Tobias Grau
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